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Ledamoten Jussi Saramo och 23 andra ledamöter har lämnat in följande motion i enlighet med 
fullmäktiges arbetsordning:

”Hevoshaan koulus framtid bör tas upp av fullmäktige på nytt

Det kan tas ett stort kliv i utvecklingen av Håkansböle, då bussdepån äntligen avlägsnas och 
kompletteringsbyggande förläggs till området. Redan denna vår börjar det byggas hem för närmare 
tusen personer på ett annat tidigare depåområde i Håkansböle.

Kompletteringsbyggandet i Håkansböle möjliggör, förutom en förnyelse av den kommersiella 
servicen, också en förbättring av den offentliga servicen. Det som det brådskar allra mest med att 
granska är skolnätet, eftersom staden tidigare beslutat att riva Hevoshaan koulu som ligger i 
området. Bevarandet av den nuvarande skolbyggnaden kunde innebära miljontals euro i 
inbesparingar för staden och skulle vara viktigt för eleverna men också med tanke på den sociala 
harmonin i Håkansböle.

Stadsfullmäktige 7.3.2016 § 16
Beslut:
Stadsfullmäktige beslutade att ta upp ärendet till behandling och sända det till stadsstyrelsen för 

beredning.


